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Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante 

konaného dňa 12. 10. 2015 

 

Prítomní:  
Predseda komisie:  Mgr. Peter Kolek 

Členovia komisie:  PaedDr. Peter Černý, Mgr. Ladislav Maťašovský, 

 Mgr. Ján Kolek, Rudolf Mézes, Zsolt Takáč 

Ospravedlnená: Janette Vargová 

Ďalej boli prítomní: 

Hostia:                               Lucia Galambosová-zastupujúca prednostka MsÚ,  

 Mgr. Katarína Barcziová - ved.odd.ŠkKaŠ 

Zapisovateľka komisie:  Eva Poláková 

Predseda komisie Mgr. Peter Kolek privítal všetkých prítomných na zasadnutí komisie a 

oboznámil ich s programom zasadnutia, ktorý bol jednomyseľne schválený. 

Program: 

1) Informácia o príprave Galantských hudobných dní 2015. 

2) Vyhodnotenie Kultúrneho leta 2015. 

3) Informácia o príprave reprezentačného plesu mesta. 

4) Rôzne (o. i. Žiadosť Domu Matice slovenskej Galanta o odovzdanie majetku do 

správy mesta – busta Karola Duchoňa-opätovné prerokovanie). 

  

1) Informácia o príprave Galantských hudobných dní 2015: 

Materiál spracovaný ZUŠ Josepha Haydna bol zaslaný členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Maťašovský - riaditeľ ZUŠ J.Haydna uviedol, že organizátorom podujatia je ZUŠ 

J.Haydna v úzkej spolupráci s MsKS. Informoval prítomných o pripravovaných koncertoch 

v rámci GHD, uviedol, že programy sa zabezpečovali rok dopredu: 

- 19. 10. 2015 o 17.00 hod. divadelná sála MsKS- Otvárací koncert GHD, účinkujú: 

Miki Škuta-piano, Nora Škuta-piano, Viedenský virtuálny orchester 

Mgr. Maťašovský upozornil na zmenu oproti zaslanému materiálu- otvárací koncert 

bol pôvodne plánovaný so začiatkom o 19.00 hod., na žiadosť účinkujúcich sa 

uskutoční  od 17.00 hod. , pozvánky budú zasielané mailom aj poštou  

- 6. 11. 2015 o 18.00 hod., evanjelický kostol-účinkuje komorný orchester AD 

LIBITUM 

- 12. 11. 2015 o 18.00 hod., Renesančný kaštieľ-účinkujú Michal Dírer Trio & Kristína 

Uričková 

- 22. 11. 2015 o 16.00 hod., Rímsko-katolícky kostol sv. Štefana –organový orchester 

galantskej rodáčky Lelovics Kataríny, ktorá žije v Nemecku 

- 27. 11. 2015 o 18.00 hod., Renesančný kaštieľ-sólista SND a galantský rodák Tomáš 

Juhás-tenor, Jozef Benci-bas, Katarína Juhásová Štúrová-soprán, Jana Nagy-Juhász-

klavírny sprievod 

- 15. 12. 2015 o 17.00 hod., divadelná sála MsKS-Benefičný koncert pre UNICEF-

koncert žiakov a pedagógov ZUŠ Josepha Haydna 

Mgr. Ján Kolek – doplnil, že na podujatia sa každoročne podávajú projekty- je financované 

z prostriedkov Min. kultúry SR a  Mesto Galanta každoročne prospieva z rozpočtu formou 

dotácie pre ZUŠ J.Haydna. 

Predseda komisie kladne hodnotil hlavne zaradenie účinkujúcich umelcov pochádzajúcich 

z Galanty do programu festivalu. 

Členovia komisie vyjadrili uznanie organizátorom podujatia za to, že prebieha už 18. ročník 

tohto festivalu vážnej hudby, ktorý je širokospektrálny, nie je spoplatnený (vstupné je 
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dobrovoľné), podujatie sa dostalo do kalendára významných kultúrnych a hudobných podujatí 

na Slovensku. 

p.Takács- viceprimátor mesta požiadal p.Maťašovského, aby boli pozvánky zaslané aj do 

Denných centier , navrhol, aby bol plagát GHD uverejnený aj v Galantských novinách. 

p.Galambosová-zastupujúca prednostka MsÚ uviedla, že ak sa ešte dnes dodá plagát 

v elektronickej forme, zabezpečí prostredníctvom p.Rybárskeho, aby bol uverejnený ešte 

v októbrovom čísle GN/GÚ, ktoré vychádza tento týždeň. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informáciu 

o príprave Galantských hudobných dní 2015“, materiál berie na vedomie.  

 

2) Vyhodnotenie Kultúrneho leta 2015: 

Materiál spracovaný MsKS bol zaslaný členom komisie spolu s pozvánkou. 

Mgr. Ján Kolek podal podrobnú informáciu o príprave a organizátoroch podujatí „Kultúrneho 

leta 2015“, realizovaných bolo vyše 90 podujatí v období od júna do septembra, na realizáciu 

boli využité granty z MK SR, VÚC, finančná dotácia z rozpočtu mesta, prispeli aj sponzori 

a jednotliví organizátori. Väčšina podujatí sa realizovala na nádvorí NK, žánrové zloženie 

programov bolo rôznorodé, na propagáciu bol vydaný bulletin-skladačka (finančne 

zabezpečilo mesto), vyhotovená bola centrálna tabuľa s programom KL 2015. 

p.Takács- viceprimátor mesta uviedol, že porovnal obdobný program, ktorý robia v mestách 

Šaľa a  Sereď, nikde sa neorganizuje toľko kultúrnych podujatí ako v Galante, myslí si, že 

každý môže byť spokojný, okrem toho sú tu ešte aj rôzne komerčné podujatia, napr. Rozlúčka 

s letom na Ranči. Navrhol v budúcnosti osloviť aj týchto organizátorov s možnosťou 

uverejnenia v bulletine Kultúrne leto. 

Mgr. Ján Kolek uviedol, že v stredu sa koná koordinančná porada k príprave Kalendára 

podujatí na rok 2016, bolo by vhodné obrátiť sa prípisom aj na rôzne občianske združenia 

v meste, podnikateľské subjekty, ktoré organizujú takéto podujatia, aby poskytli zoznam. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Vyhodnotenie 

Kultúrneho leta 2015“, materiál berie na vedomie a odporúča zástupcom mesta, aby boli 

pri príprave bulletinu Kalendár podujatí a Kultúrne leto oslovené občianske združenia 

na území mesta, resp. podnikateľské subjekty, ktoré organizujú takéto podujatia, 

s možnosťou uverejnenia ich podujatia v niektorom z týchto tlačovín.  

 

3) Informácia o príprave reprezentačného plesu mesta: 

Mgr. Ján Kolek informoval prítomných, že s primátorom mesta bol dohodnutý termín konania 

reprezentačného plesu mesta na 30. januára 2016, je zabezpečená aj hudba „Club 84“. 

Požiadal zastupujúcu prednostku p.Galambosovú, aby bolo zvolané stretnutie k príprave 

plesu, kde by boli dohodnuté ďalšie aktivity, program a vstupné. 

p.Galambosová navrhla vytvoriť komisiu-plesový výbor, ktorý by podobne ako pri GT 

zasadal k príprave reprezentačného plesu v zložení-predseda kultúrnej komisie Mgr. Kolek 

Peter, riaditeľ MsKS Mgr. Kolek Ján, dvaja poslanci MsZ a dvaja členovia za mesto. 

Mgr. Peter Kolek navrhol osloviť predsedov poslaneckých klubov, aby delegovali týchto 

poslancov do plesového výboru, ďalej odporučil pozvať na ples delegácie z partnerských 

miest. 

PaedDr. Černý odporučil  pozvať nielen partnerské mestá, ale aj zástupcov okolitých miest 

regiónu- napr. Šaľa, Sereď, ďalej pozvať zástupcov spoločenského života, osobnosti-čo by aj 

upútalo návštevníkov, upozornil, že pozvánky treba zaslať v dostatočnom časovom predstihu. 
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p.Mézes upozornil, že ak budú pozvané delegácie z partnerských miest, je potrebné 

zabezpečiť zástupcov mesta, ktorí sa o nich budú starať, tiež navrhol dostatočne včas zaslať 

pozvánky, keďže všade bude plesová sezóna v tomto období. 

Mgr. Maťašovský uviedol, že pozvanie osobností na ples je dobrý nápad, osvedčilo sa to aj 

v roku 2014, keď bol na reprezentačnom plese rakúsky veľvyslanec s manželkou. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante prerokovala „Informáciu 

o príprave reprezentačného plesu mesta“, termín konania  berie na vedomie a odporúča 

kreovanie plesového výboru a zvolanie prvého pracovného rokovania.  

Odporúča zastupujúcej prednostke p. Galambosovej podať informáciu k predmetnej 

veci na najbližšom zasadnutí komisie dňa 3. 11. 2015. 

 

4) Rôzne: 

A) Žiadosť DMS o odovzdanie majetku-busty Karola Duchoňa-do správy mesta-opätovné 

prerokovanie po doložení vyžiadaných dokumentov: 

Na základe predložených dokumentov sa zistilo, že pozemok, na ktorom stojí busta je 

mestský, DMS ho má len vo výpožičke,  majetok DMS je na tomto pozemku-busta Karola 

Duchoňa+podstavec. 

Členovia komisie podporili myšlienku odovzdania busty galantského rodáka Karola Duchoňa 

s podstavcom do správy mesta, keďže DMS nedisponuje dostatočnými financiami, aby sa 

o majetok staral a udržoval ho. 

Uznesenie komisie: 

Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante po predložení potrebnej 

dokumentácie opätovne prerokovala žiadosť Domu Matice slovenskej o odovzdanie 

majetku-busty Karola Duchoňa s podstavcom do správy mesta a odporúča prijatie 

predmetného majetku do správy mesta. 

Odporúča vedúcemu právneho odd. MsÚ pripraviť na najbližšie rokovanie komisie dňa 

3. 11. 2015 k nahliadnutiu členom komisie darovaciu zmluvu. 

 

B) PaedDr. Černý informoval prítomných o oslavách 70. výročia založenia gymnázia, ktoré sa 

uskutočnia 23.10.2015. V predvečer 22.10.2015 vystúpi v Rímsko-katolíckom kostole 

sv.Štefana zbor Gaudium z Gymnázia z partnerského mesta Mikulov, kde pozval všetkých 

prítomných. 

 

C) Mgr. Peter Kolek-predseda komisie podal informáciu o tom, že dnes zasadalo riaditeľstvo 

Vianočných trhov,  uskutočnia sa v termíne od 17. 12. 2015 do 23. 12. 2015. Uviedol, že sa 

prerokovali finančné záležitosti Vianočných trhov a zároveň aj vítanie Nového roka. 

 

D) Predseda komisie podal informáciu o stave vyplatených dotácií z rozpočtu mesta pre 

oblasť kultúry do termínu 12. 10. 2015. Dotácie sa písomne vzdali: OZ Galanta Literárna na 

projekt „Ženy z rodu Esterházyovcov-vydanie 2.zväzku knihy“ vo výške 300 € (z rodinných 

dôvodov) a OZ Rozvoj Nebojsi na projekt „VI. ročník Dňa bez kultúrnych bariér“ vo výške 

450 € (z organizačných dôvodov), ďalej OZ Shalom-ústne oznámili vzdanie sa dotácie na 

projekt „Výstava makety a mapy predvojnovej Galanty“ vo výške 400 € (z organizačných  

dôvodov a časovej náročnosti projektu). Spolu s týmito nevyčerpanými finančnými 

prostriedkami a rezervou predsedu komisie 2 500 € činí celkový zostatok rezervy 3 650 €. 

Vzhľadom na to, že sa blíži koniec roka, predseda komisie navrhol pouvažovať na 

prerozdelení tejto rezervy. Po odznení jednotlivých návrhov sa členovia komisie uzniesli na 

prerozdelení tejto rezervy. 

Uznesenie komisie: 
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Komisia kultúry a medzimestských vzťahov MsZ v Galante v bode „Rôzne“ 

prerokovala Informáciu o vyplatených dotáciách pre oblasť kultúry ku dňu 12. 10. 2015 

a uzniesla sa prerozdeliť finančnú rezervu vo výške 3 650 € nasledovne: 

-  650 € na podporenie podujatia „Deň kultúry Kuby“ organizovaného dňa 24. 10. 

2015 v Renesančnom kaštieli Galanta kubánskym veľvyslanectvom v spolupráci 

s mestom Galanta 

- 500 € na obohatenie ohňostroja pri Vítaní Nového roka  

- 1 000 € na obohatenie kultúrnych programov Vianočných trhov 
Zostatok rezervy vo výške 1 500 € bude prerozdelený na novembrovom zasadnutí komisie. 

 

E) Predseda komisie ďalej uviedol informáciu z ostatného zasadnutia MsZ, kde bola ako 

gestor komisia kultúry a medzimestských vzťahov poverená  prerozdelením finančnej dotácie 

poskytnutej spoločnosťou Samsung vo výške 15 000 € na kultúrne účely. 

Požiadal všetkých členov komisie, aby si na najbližšie zasadnutie komisie  pripravili návrhy 

na prerozdelenie týchto financií. 

PaedDr. Černý navrhol (ak je to možné) pouvažovať o použití týchto financií na digitalizáciu 

amfiteátra. 

 

 

Termín ďalšieho zasadnutia komisie je 3. 11. 2015 o 13.00 hod., bude upresnený 

pozvánkami. 

 

 

 

 

 

 

        Mgr. Peter Kolek v. r. 

                      predseda komisie 
 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

V Galante dňa  13. 10. 2015          

Zapísala: Eva Poláková 

 

 


